
Zápis č. :  1  z jednání KV obec Pchery konaného dne : 16.3.2020 , kontrola dokumentace 20.5. 2020 

Přítomni : Petr Vohradský Hana Pelikánová , Jindra Choutková 

Omluveni :   

Program jednání KVOP :¨ 

1. Zahájení 

2. Navržení zapisovatele 

3. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva ze dne 25.2.2020 

4. Analýza provedených zápisů 

5. Kontrola dokumentů:   rozpočet soc. fondu 2020, plán kontrol na rok 2020-2022 ,odměny pro členy výboru 

za rok 2020 , cena stočného za rok 2020 , pravomoc starosty k provádění rozpočt. opatření ,vstup do svazu 

měst a obcí ,výpůjčka staveb , prodej pozemku , směna pozemku, pořízení územního plánu , způsob 

pořizování ÚP, revokace usnesení , veřejná sbírka  , žádost o dotaci na Kiosek , projektová dokumentace 

Kiosku . 

6. Závěrečná ustanovení KVOP 

 

1. Člen KVOP Petr Vohradský zahájil jednání KVOP  

2. Schválení  zapisovatele – člen/ka KVOP  Jindra Choutková 

Zastupitelstvo obce Pchery bylo řádně svoláno v daném termínu  na den konání 25.2.2020  starostou obce Pchery 

v souladu se se zákonem č.128/2000 Sb. Vyvěšeno dne: 14.2.2020 Sejmuto dne: 25.2.2020 

Přítomno bylo 7 zastupitelů z celkového počtu devíti členů zastupitelstva a bylo usnášení schopné. 
Dva členové zastupitelstva řádně omluveni. 
 
Starostka obce zahájila zasedání v 18:00 starostka obce  nekonstatovala , že by usnesení z minulého zasedání bylo 
splněno. 
 
Zastupitelé schválili : 
Zapisovatele a ověřovatele zápisu 
Program zasedání  
 
Starostka seznámila veřejnost s projekty v obci: proběhla demolice psího útulku a byla zde nainstalovaná závora ,  
území se bude dále upravovat .Dále obnovení cesty směrem ke škole. 
Kiosek – bylo provedeno vyčištění stráně za kioskem a je připraven betonový podklad pro opěrnou zeď . dále bude 
probíhat rekonstrukce vnitřních prostor . Seznámila přítomné o podání žádosti na dotaci na vybavení kiosku ve výši 
293 770 Kč . Dále informovala o dotaci na opravu střechy  Zvonice cena opravy cca 850 000 Kč , pokud dotace bude , 
plán rekonstrukce bude 9 / 2020 . Pro účely revitalizace pozemků po stavbě ,kolem Dělnického domu byla zajištěna 
ornice , budou zde parkovací místa a výsadba dřevin. Za MŠ probíhá kácení dřevin , chystá se osázení trávy podél 
hlavní silnice . proběhlo čištění parku , dokončila se výměna oken HZ a průběžně probíhá úprava vnitřních prostor. 
Pokračuje jednání s vlastníky pozemků pro budování cyklo stezky a pěších cest . Byly dokončeny práce v prostorách 
OÚ , které jsou pronajímány lékaři . dále pokračuje jednání s KSÚS o opravě silnice na Theodor , vodorovné značení 
včetně přechodů . 
 
Zastupitelé po projednání schválili :  
Rozpočet soc. fondu 2020 
Plán kontrol na rok 2020-2022  v MŠ a ZŠ – 2 x ročně , u příjemců dotací 1 x ročně . 
Odměny pro členy výboru pro rok 2020 
Cena stočného pro rok 2020 30 Kč bez DPH 
Vstup do svazu měst a obcí 
Výpůjčka staveb – Č.p. 39   p.č. 56/3  a pozemek p.č. 78/2 pro  MŠ na dobu 10-ti let,  
                                 Č.p. 338  p.č. 722    a pozemek p.č. 790 budova č.p.156 ZŠ na dobu 10-ti let  
Pronájem části pozemku 2 m2  p.č.193/1  



Směnu pozemku p.č. 1482/3 1936 m2   za pozemek 1494/2 1933 m2  
Pořízení územního plánu z vlastního podnětu  
ING. Kateřinu Mahovskou pro toto volební období  jako zastupitele , který bude spolupracovat při pořízení územního 
plánu s Magistrátem města Kladna . 
Způsob pořizování územního plánu 
Založení veřejné sbírky . 
 
Zastupitelé pro projednání neschválili : 
Pravomoc starosty k provádění rozpočtových opatření – v částce 150 000 Kč , v posledním kalendářním roce bez 
omezení částky , vyšší částky , pouze ty , které zajišťují chod obce , pokuty , starostka má povinnost zajistit vedení 
řádné písemné evidence .   
Prodej pozemku p.č. 38 / 4 a 38/1 
Bc. Michala Pulcharta pro toto volební období  jako zastupitele , který bude spolupracovat při pořízení územního 
plánu s Magistrátem města Kladna 
Revokace usnesení č. 6 ze dne 18.9.2019 
 
V diskusi se občané ptali zda bude zpoplatněn vstup do Svazu měst a obcí paní starostka odpověděla , že ano , ale 
přesnou částku nevěděla , dále zda bude v Kiosku mobilní knihovna , paní starostka odpověděla ano a uvedla další 
plány s knihovnou v obci . Dále zastupitelé informovali o Dělnickém domě , kde končí pronájem , o dalších aktivitách 
místní údržby , malování družiny , napojení DD na kanalizaci , vybudování nového chodníku na konci obce k zastávce 
MHD , dokončení prací veřejného osvětlení Na skále , dále zastupitelé informovali o rozvojové komisi a jejich 
plánech, zapojení se obce do projektu  Ukliďme  Česko 4.4.2020 .    
V 19:25 starostka obce ukončila zasedání . 
 
3. Kontrola návrhů a plnění usnesení, členové KV dokončili kontrolu návrhů usnesení ze dne 25.2.2020 tohoto roku  
a nezaznamenali žádný nedostatek. Zastupitelé obce Pchery po projednání schválilo návrhy 12-ti usnesení a 4 
usnesení nebyly schváleny , zastupitelstvo postupovalo v souladu s jednacím řádem  zastupitelstva obce Pchery. 
 
4. Po analýze provedených zápisů a podkladů k jednání z 25.2.2020 , které měla KVOP k dispozici nebylo zjištěno 
žádné pochybení 
 
5.Po analýze kontrolovaných dokumentů členové KVOP neshledali pochybení , všechny dokumenty byly v souladu se 
zákony . Chybějící dokumenty viz bod 6 . 
Zápis č.1 z jednání zastupitelstva obce Pchery  – kontrola z webových stránek obce Pchery . 

Ostatní dokumenty kontrolovány 20.5.  na OÚ Pchery . 

 
6.Závěrečná ustanovení :  
KVOP shledala : v zápisu č. 1. jednání zastupitelstva  chybí příloha , podle které je vyměřena odměna pro členy 
výborů , kteří nejsou členy zastupitelstva . 
Pořízení územního plánu z vlastního podnětu  - nekoresponduje se Strategickým plánem , viz strategický plán obce , 
V tomto plánu obce jsou uvedeny cíle , ale není zde uvedeno jejich plnění , finanční rámec pro případnou kontrolu 
finančního výboru § 4 odt.2 zákona č. 320/2001 Sb. o finanční kontrole. .  
Chybí tedy horizont plnění , finanční plán , akční plán , realizované projekty ,  kontrola plnění tohoto strategického 
plánu.  
K územnímu plánu č.2 chybí zpráva o uplatňování , která by měla být vyžadována , protože zastupitelstvo obce 
neschválilo revokaci usnesení č.6 z 18.9.2019 a bude znovu financovat projektanta , který bude tento nový plán 
zhotovovat , aniž by věděl , zda původní územní plán č. 2 byl v pořádku, což je plýtvání penězi obce a neplnění 
usnesení č.6 z 18.9. 2019 .  
KVOP dále doporučuje alespoň dva zastupitele , kteří budou , pokud bude plán uskutečněn , spolupracovat při 
pořízení územního plánu s Magistrátem města Kladna pan Bc. Michal Pulchart , který byl předsedou stavební komise 
a je nyní předsedou rozvojové komise a měl výhrady k bodu nového územního plánu a Ing. Kateřina Mahovská . 
Na tomto zasedání nebyl v programu bod na schválení podání dotací , podání dotací se neprojednávalo . 

Člen KVOP Petr Vohradský ukončil jednání KVOP 

 



Přílohy :  Pozvánka KVOP     

 

 

 

Předseda Kontrolního výboru     

 

………………………………………………. 

 

Členka kontrolního výboru                                                                                     Členka kontrolního výboru 

                                                                             

…………………………………………………                                                                          ………………………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


